
W nawiqzaniu do wczedniejszych moich wystqpie6 i deklaracji pana
Prezydenta szczeg6rnie podczas uchwarania w dniu 29.t2.2015r bud2etu miasta
na bie2qcy rok dotyczqcych przygotowa nia przezpion komunalny do korica
kwietnia b'r' projektu budownictwa mieszkaniowe go na 2016r. i rata nastgpne
uprzejmie proszq o udzielenie odpowiedzi kiedy zostanie takowy projekt
zaprezentowany przez pana prezydenta na Radzie Miasta wloctawek.
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Radny Rady Miasta Wtoctawek Wtoclawek 25.04.20t6r.
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